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SALUT  I  BLANQUEJAMENT  DENTAL

Els odontòlegs denuncien els blanquejaments dentals practicats de forma il·legal. 

CENTRES DE  PERRUQUERIA i ESTÈTICA del Principat ofereixen, en les seves instal·lacions, tractaments de BLANQUEJAMENT 
I ESTÈTICA DENTAL.  Després d’haver posat aquest fet en coneixement de les autoritats sanitàries pertinents, el  Col·legi 
d’Odontòlegs adverteix  a la població del risc que  per a la seva salut  pot derivar-se d’ una incorrecta utilització i supervisió dels 
tractaments esmentats  (possibles complicacions amb lesions de l’esmalt, del nervi de la dent, de les genives...)

En conformitat amb directrius europees que regulen els productes cosmètics, els productes blanquejadors dentals que 
contenen quantitats superiors al 0.1% en peròxid de carbamida o hidrogen únicament poden ser aplicats per professionals de 
l’odontologia. 
En aquest sentit, el col·legi recorda que només els odontòlegs degudament diplomats i autoritzats estan habilitats per dur a terme 
tractaments dentals. Tota intervenció  realitzada fora d’ aquest marc legal representa un perill per al pacient i una infracció de la 
normativa sanitària vigent  i pot  ser denunciada com a exercici il·legal de l’ odontologia.
Així mateix, el COL·LEGI D’ ODONTÒLEGS I ESTOMATÒLEGS D’ ANDORRA es reserva el dret d’ emprendre les accions 
legals pertinents per perseguir aquestes pràctiques d’ intrusisme i exercici il·legal de la professió. 

Per  tot això, aconsellem a aquelles persones  interessades en una millora de la seva estètica dental, que  s’adrecin a un professional 
de la salut buco-dental, degudament col·legiat, que l’ informarà, l’assessorarà, i  dura  a terme  el tractament, si s’escau, amb una 
supervisió adequada.

Col·legi d’Odontòlegs i Estomatòlegs d’Andorra.

El líder del Partit Socialdemò-
crata (PS) i candidat a cap de 
Govern en els propers comicis, 
Jaume Bartumeu, va tractar ahir 
amb membres de la Cambra de 
Comerç el desenvolupament 
de la llei del comerç, en què la 
Cambra fa prop de tres anys 
que treballa i que l’executiu pre-
tén entrar en període d’esmenes 
properament.

Bartumeu va trobar poc adi-
ent portar aquesta llei ara al 
Consell General, “en un període 
en què s’han d’aprovar els pres-
supostos”. I és que segons el lí-
der socialdemòcrata, l’executiu 
està reproduint una vegada més 
la manera de procedir “amb la 
Llei d’inversions estrangeres”, 
feta amb presses. En aquest sen-
tit, Bartumeu, conscient que és 
una llei “necessària”, proposa 
ajornar la creació del text fins 
a inicis del proper mandat, i va 
prometre que seria una “priori-

tat” del seu Govern en cas que 
guanyés els comicis. “No es pot 
tractar [la llei] des de la improvi-
sació, com fa el Govern d’Albert 
Pintat”, va comentar Bartumeu, 
que va indicar que és un text le-

gislatiu important que s’ha de 
tractar “amb seny, preparació i 
escoltant els treballadors”, i que 
tot això no es pot fer amb els 
pressupostos pendents d’apro-
vació i “a un mes de Nadal”. 

El PS planteja deixar la llei del 
comerç per al proper mandat

partit socialdemòcrata

t. m.

Jaume Bartumeu amb Francesc pallàs. 

El líder del partit indica que el text no es pot fer amb presses
s. m.
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